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Dr. Palovics Emese Csilla

Tavolmaradasat bejelentette: Dr. Ferencz Orsolya - alelnok

Jelenlevo meghfvottak: Dr. Voros Szilvia - aljegyzo'. Dr. Erdss Gabor - alpolgarmester\ 
Szili-Darok Ildiko - alpolgarmester, Borbas Gabriella - Gazdalkodasi Ugyosztaly - 
iigyosztalyvezeto; Pokomyi Viktoria - Humdnkapcsolati Iroda vezetoje; Aissou Erzsebet - 
Jozsefvarosi Ovodak intezmenyvezetoje

Czegledy Adam
Tisztelettel koszontom a megjelent bizottsagi tagokat, minden meghivott vendeget es 
valamennyi jelenlevot. A Budapest Jozsefvaros Onkormanyzat Kulturalis, Civil, Oktatasi, 
Nemzetisegi, Sport- es Eselyegyenldsegi Bizottsaganak 2. rendes uleset megnyitom. A 
Bizottsag tagjainak szama 9 fo, ebbol jelen van 8 fo, tavolmaradasat elore jelezte Dr. Ferencz 
Orsolya. A napirendi javaslatot modositanam azzal a javaslattal, hogy az Ll-es napirendi 
pontkent felvennenk a Jozsefvarosi Muzeum uj, frissen kinevezett igazgatojanak Tamas 
Istvannak a bemutatkozasat es Ivanyos Janos, a JKN vezetojenek egy szinten rovid 
bemutatkozasat, amit itt akkor majd meg is tennenek a Bizottsag elott es akkor majd errol is 
szavazunk a napirendi pontok kozott, illetve emellett az I.2-es napirendi pont targyalasat, 
illetve magat a napirendet levennenk a napirendi pontok kbziil, mert ez meg tovabbi 
egyeztetest igenyel. Itt majd kerdezem az eloterjesztot Nemes Gabort, hogy visszavonja-e az 
eloterjesztest?

Nemes Gabor Istvan
Igen, annal is inkabb, mert marcius 31-ig van lehetoseg.
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Czegledy Adam
Rendben, koszonom szepen! Akkor ez az eloterjesztes nem szerepel es igy modosul a 
napirend, kerem errol szavazzunk most. 8 igen, 0 nem es 0 tartozkodas elfogadtuk, viszont 
Santha Petemenek megadom a szot ugyrendben.

Santha Peterne
Koszonom a szot Elnok ur, nem volt hatarozottan vilagos, hogy melyikrol szavaztunk, arrol, 
hogy folvesszuk a 2 bemutatkozast napirendi pontnak, vagy arrol, hogy az eloterjeszto 
visszavonta a meghivdban szereplo eldterjeszteset, jo, nem vagyok jogasz, de erzesem szerint 
kulon kell a kettorol szavazni, koszonom szepen.

Czegledy Adam
Rendben, akkor szavazunk egyet kulon es akkor szavazunk az I.l-es napirendi pontrol, 
Hermann Gyorgynek megadom a szot, ugyrendben.

Hermann Gyorgy
Koszonom a szot Elnok ur, igen en is valami hasonldt szerettem volna mondani mint Santha 
Peterne felvetett. En azt gondolom, ha jol ertelmezem, akkor itt az eloterjeszto sajat 
hataskorben visszavonhatja az eloterjesztest, tehat akkor arrol nem kell szavazni, viszont 
kulon kell valoban szavaznunk, akkor az I.l-esnek a felvetelerol es utana pedig a modositott 
napirendrol egyben.

Czegledy Adam
Rendben, akkor most az 1.1-es napirendi pont napirendre vetelerol szeretnem a szavazast 
kemi. Koszonom szepen 8 igen, 0 nem es 0 tartozkodassal elfogadtuk.

Budapest Jozsefvarosi Onkormanyzat Kepviseld-testiilete
Kulturalis, Civil, Oktatasi, Nemzetisegi, Sport es Eselyegyenldsegi Bizottsaganak 

10/2022. (11.15.) szamu hatarozata
(8 igen, 0 nem, 0 tartozkodas szavazattal)

A Kulturalis, Civil, Oktatasi, Nemzetisegi, Sport es Eselyegyenldsegi Bizottsag ugy dont, 
hogy elfogadja Czegledy Adam elnok javaslatat, mely szerint napirendre veszi a Jozsefvarosi 
Muzeum igazgatojanak, Tamas Istvannak es a JKN vezerigazgatojanak, Ivanyos Janosnak a 
bemutatkozasat.

Czegledy Adam
Most pedig a teljes napirendrol szavazunk, kerem szavazzunk most. 8 igen, 0 nem es 0 
tartozkodassal elfogadtuk.

Budapest Jozsefvarosi Onkormanyzat Kepviseld-testiilete
Kulturalis, Civil, Oktatasi, Nemzetisegi, Sport es Eselyegyenldsegi Bizottsaganak 

11/2022. (11.15.) szamu hatarozata
(8 igen, 0 nem, 0 tartozkodas szavazattal)
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A Kulturalis, Civil, Oktatasi, Nemzetisegi, Sport es Eselyegyenlosegi Bizottsag ugy dont, 
hogy elfogadja a meghivoban kikuldott es az elhangzott modositas szerint az alabbi 
napirendet:

Napirend:
I. Atruhazott bizottsagi hataskoru eloterjesztesek
(irasbeli eloterjesztesek)

Nyilvanos eloterjesztesek

1. Javaslat kedvezmenyes helyisegberleti palyazat elbiralasaval kapcsolatos dontes 
meghozatalara
Eloterjeszto: Nemes Gabor - a Humanszolgaltatasi Ugyosztaly vezeldje

IL Kepviselo-testuleti eloterjesztesek velemenyezese
(irasbeli eloterjesztesek)

Nyilvanos eloterjesztesek

1. Polgarmesteri tajekoztato a lejart hatarideju testuleti hatarozatok es 
veszelyhelyzet idejen meghozott polgarmesteri dontesek vegrehajtasarol, 
az elozo tiles ota tett fontosabb intezkedesekrol, a jelentosebb 
esemenyekrol es az atmenetileg szabad penzeszkoz allomany lekoteserol 
Eloterjeszto: Piko Andras polgdrmester

L Atruhazott bizottsagi hataskoru eloterjesztesek
(irasbeli eloterjesztesek)

Nyilvanos eloterjesztesek

Napirend LI. pontja: Javaslat kedvezmenyes helyisegberleti palyazat 
elbiralasaval kapcsolatos dontes meghozatalara
Eloterjeszto: Nemes Gabor - a Humanszolgaltatasi Ugyosztaly vezetoje

Nemes Gabor az eloterjesztest visszavonta.
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Czegledy Adam
Az I.l-es napirendi pont targyalasa kbvetkezik es akkor meg is adnam a szot Tamas 
Istvannak.

Tamas Istvan
Jo napot kivanok, iidvozlok mindenkit, szerintem allok, hogyha nem nem zavar senkit, hogy 
ilyen magaslatban vagyok, talan jobban latjuk egymast. Tamas Istvan vagyok. Tegnap volt 
egy hdnapja, hogy elfoglaltam az igazgatoi poziciot az uj Jozsefvarosi Muzeumban. 35 eves 
vagyok, az Elten Debrecenben es Egerben vegeztem a tanulmanyaimat kulturalis brokseg 
szakon. Muzeumi szakiranyon tanultam, ami kapcsolodik a mostani munkalatokhoz. 
Korabban az Obudai Muzeumban kbzmuvelbdesi teruleten dolgoztam, majd a Budapest! 
Tbrteneti Muzeum kozonsegkapcsolati es szervezesi fbosztalyat vezettem az elmult evekben. 
Onnan erkezzen ide es hozom azokat a tapasztalatokat, amiket ott megszereztem. Az elmult 
egy honap nagyjabol arrol szolt, hogy egy belso csapatot, egy szakmai gardat elkezdjiink 
kiepiteni. Ennek az az elso lepese, hogy egy muveszettbrtenesz es egy tortenesz kollegat mar 
felvettiink a kollektivaba, egyikiik a jbvbhet hetfbn, masikuk pedig marcius 1-jen fog kezdeni, 
tehat meg ebben az elso honapban egyediil probalom a szervezbmunkat es ezeket az alapozo 
lepeseket megtenni. A kulcs a kozossegi muzeum, a reszveteliseg, a tarsadalmiasitott 
mukbdes es eppen ennek jegyeben hirdettuk meg a mai napon az elso olyan esemenyiinket, 
ami mar nagyjabol ezt a szellemiseget probalja kepviselni. Hozzajutottunk a muzeum elso 
mutargyakent egy bejarati kapuhoz, Psota Iren szulbhazanak bejarati kapujahoz, ami bekeriilt 
a Muzeum gyujtemenyebe, ez az elso mutargy. Ennek a restauralasa fog most februar 26-an 
elindulni, amire a nagykozbnseget is szeretettel varjuk es szeretnenk azt, hogy 
betekinthessenek egy picit olyan szakteruletek kulisszai moge is, amelyekben nem biztos, 
hogy egyebkent belelatnanak. A muzeumpedagogia, ami egy nagyon fontos laba lesz az 
intezmenynek mar szinten el elinduld felben van, illetve kidolgozas alatt all, egyelbre kulsos 
munkatarsak kozremukbdesevel. Nines meg gyujtemenyunk, ami azt jelenti, hogy kiallitasi 
kbmyezetben, illetve gyujtemenyi targyi kbmyezetben nem fogunk tudni dolgozni, de az a 
cel, hogy addig is, amig a gyujtemenyezes konkretan el tud indulni, addig is tudjunk 
szolgaltatni az iskolas korosztaly szamara es eppen ezert most egy olyan foglalkozas 
kidolgozasa zajlik, ami egyaltalan a Muzeumrol mint mufajrol szbl, hogy a gyerekek mit 
gondolnak a Muzeumrol, hogy latjak ok, es mit tudunk mi ezekbbl a hozzaszblasokbbl 
latasmodokban, elkepzelesekbbl becsatornazni a muzeum mukodesebe. Egyebkent ez az 
alapvetd elkepzeles, hogy bevonjuk a kbzbnseget nem csak ugy, ahogy az elobb emlitettem 
azt a restaurator workshop kapcsan, hanem akar abba is, hogy a keruleti lakossag milyen 
muzeumot kepzel el, milyen az a muzealis intezmeny, ahova ok nem csak elmennek egyszer 
es majd egyszer csak 5 ev mulva, 10 ev mulva visszatemek, hanem hasznaljak es oda jamak 
is egyreszt, inert van olyan kinalat, masreszt, mert az a kinalat az olyan vonzerdvel tud a 
szamukra rendelkezni. Tehat rbviden azon igyeksziink majd, hogy sajatjuknak tudjak erezni a 
muzeumot a lakosok. Persze nemesak a jozsefvarosiakhoz szeretnenk szblni, hiszen 
Jbzsefvaros egy fovarosi beagyazottsagu keriilet, szeretnenk latszani a fovarosi kulturalis 
terkepen is szerepelni. Amit elkezdtiink meg az elmult egy honapban szinten kiilsbs 
antropologus, szociologus es roma mediator kozremukbdesevel az egy olyan projekt, aminek 
a vegere remelhetbleg egy kisebb kiallitas fog pontot tenni, illetve tulajdonkeppen kezdi el azt 
a hosszu tavu gyujtemenyezesi munkat, ami az elettbrtenetek gyujtesevel kapcsolatos. Most 
ezekben a hetekben fogjuk elkezdeni azokat az elso interjukat, amiknek az anyagabol 
terveziink majd kiallitast, nyilvan ehhez mutargy, illetve szemelyes targyak gyujtemenyezese 
is kapcsolodni fog. Ehhez egy kiilbn kampany van keszulbben es egyebkent arra is szeretnenk 
figyelmet forditani, hogy a lakossagi targygyujtes is minel elobb el tudjon indulni, ehhez 
nyilvan az kell, hogy a kollegaim megerkezzenek es ne egyedtil legyek meg az intezmenyben.
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Most igy hirtelen az elmult egy honapot azt talan elmondtam. Ami szamomra egy nagy kerdes 
az az, hogy bar elsosorban digitalis es interju alapu gyujtemenyezest kezdtink el most, de 
termeszetesen a muzeum azert mutargyak nelkiil nem lehet teljes erteku, ugyhogy azon is 
gondolkozunk, hogy a raktarozas kerdese, hogy tud megoldodni, hogy tudunk olyan 
mutargyvedelmi kriteriumoknak megfelelni, amik biztositjak a mutargyak hosszutavu 
tarolasat es megbrzeset. Ami kiilonosen fontos az az, hogy a helytorteneti irany mellett a 
kortars muveszeti iranyt is szeretnem ervenyesiteni a muzeumban. Elsosorban a keriiletben 
eld muveszeknek szandekozom bemutatkozasi es kiallitasi lehetbseget biztositani. Nyilvan ez 
halozatos egyuttmukbdeseket feltetelez, egyreszt a helyi kulturalis intezmenyekkel, a civil 
szervezetekkel es magukkal azokkal az alkotokkal, akik erre nyitottak. Mondjam meg, van-e 
kerdes esetleg, nem tudom, hogy mi a menetrendje az iilesnek.

Czegledy Adam
Akkor Pacsika Martonnak megadom a szot.

Pacsika Marton
Koszonjiik ezt a rbvid bemutatkozasi. Nekem praktikus kerdeseim lennenek, az egyik az, 
hogy ugy latom, hogy a koltsegvetes-tervezetben 45.000.000 van a muzeum reszere 
elkulbnitve, ez milyen human eroforras kapacitast tesz lehetove, illetve hogy egyaltalan 
felmeriilhet-e a raktarhelyiseg kialakitasa, mire lesz ez eleg?

Tamas Istvan
En azt gondolom, hogy ebben az elso evben a raktarhelyiseg kialakitasara nem lesz mod. Ez 
nem is feltetleniil prioritas most abban az ertelemben, hogy tenyleg a tbrtenetgyujtest 
szeretnenk elinditani es abban gondolkodunk, hogy a muzeum jelenleg rendelkezesre allo 
helyisegeiben, hogy lehet azt az allomanyt elkezdeni tarolni, ami esetleg majd osszejon. De 
nyilvan ezt annak fenyeben fogjuk latni, hogy milyen a lakossag ajandekozasi hajlandosaga 
egyaltalan. En bizom benne, hogy kerdesse fog valni az, hogy mikor tudjuk mar azt a raktarat 
letrehozni.

Pacsika Marton
Human eroforras kapacitas tekinteteben most emlitette, hogy lesz egy muveszettortenesz es 
egy tortenesz munkatars, ami borzasztoan fontos, de hogy lesz-e lehetoseg muzeum 
pedagdgusnak akar teljes statuszu felvetelere?

Tamas Istvan
Igen, mindenkeppen, addig, amig nem indul el a gyujtemenyezes es a kiallitasi tevekenyseg 
addig erre a projektre, ami a muzeumrol vald gondolkodast probalja a gyerekek koreben egy 
picit bemozditani, arra en nem latom meg ertelmet teljes allasu muzeumpedagogus 
felvetelenek. Megbizassal, viszont ez szerintem teljesen tbkeletesen mukbdni fog tudni, 
viszont hosszu, nem is hosszu, kbzeptavon muzeumpedagogus alkalmazasa az abszolut egy 
egy alaplepes lesz. Ahhoz is, hogy majd a kuldnbbzo fokozatokat meg tudjuk szerezni, a 
mukbdesi engedelyt meg tudjuk szerezni, ahhoz is eldiras az, hogy muzeum pedagogusunk 
legyen.

Pacsika Marton
Es hogyha meg szabad egy utolso kerdest feltennem.

Tamas Istvan
Abszolut.
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Pacsika Marton
Marmint hogy a tbbbiektbl kerdeztem elsosorban, hogy emlitette, hogy kortars muveszettel is 
kivan foglalkozni. A Kesztyugyarban most elindult egy folyamat es lehet, hogy vezerigazgato 
urat kene errbl kerdeztem, nem tudom, nem okoz-e majd parhuzamossagot a ket intezmeny 
proramjaba.

Tamas Istvan
Most az fog tortenni, hogy a Csbke Zitaval eppen a heten van egy olyan megbeszelesiink 
amelynek peldaul ez a temaja lesz, tehat azt nagyon fontosnak tartom, hogy a kulturalis 
intezmenyek ne valjanak egymas konkurenseive, ez teljesen egyertelmu, hanem kiegeszitb 
jelleggel tudjunk mukbdni, ami akar kbzbs kiallitast, tbbb helyszines megmozdulast is fog 
tudni jelenteni. En szerintem ezt fogjuk tudni iigyesen kezelni, koszonom en is.

Czegledy Adam
Koszonom szepen, elbszbr Santha Petemenek adorn meg a szot?

Santha Peterne
Koszonom szepen a szot Elnbk ur, nekem ebbbl a bemutatkozasbbl valami olyasmi 
korvonalazodik, hogy egyeldre ez egy kvazi egyszemelyes muzeum az igazgato szemelyeben 
es a muzeum jovoje az voltakeppen a lakossag adakozd kedvere es nemcsak fantaziajara, 
hanem kituno btleteire tamaszkodik elsosorban es ezutan fogjak majd igazabbl megvalbsitani 
a muzeumot. Megvallom bszinten, ahogy beszelt, szepen beszelt, de eszembe jutott egy 
kituno francia slager: „paroles, paroles, paroles”. Bizom benne, hogy zaros hataridon belul 
nem ez lesz, hanem valami konkret muzeumszeru intezmeny alakul ott ki es a legvegere egy 
nagyon praktikus kerdesem van, mekkora az a kapu, amit most felujitanak es hoi fog az 
elfemi kiallitasi targykent?

Tamas Istvan
Akkor valaszolok erre az utobbira es utana majd az elobbire is. A kapu az 270 cm x 140 cm 

minddsszesen, tehat nem egy oriasi kaput kell elkepzelni, hanem egy tulajdonkeppen az a 
szelessege, ami ott a bejarat csak mondjuk 50 centivel magasabb. Mar a kiallitoterben van, 
illetve a leendo kiallitoterben van ugyhogy biztosithatok mindenkit arrol, hogy befert es el 
tudtuk hozni es jo helye lesz ennek a targynak. Az elobbire pedig azt gondolom mondani, 
hogy azert ezt en kiegeszitb jelleggel kepzelem el a lakossagi bevonast es a muzeum sajat 
gardajanak az egyuttmukbdeset. Az egyszemelyes muzeum az meg 7 napig egyszemelyes 
muzeum lesz, de utana jbnnek a kollegak. Ennek olyan praktikus hatterei vannak, minthogy 
felmondasi idejuk volt, meg egyaltalan ezt a procedural igy vegig kellett tudni vinni 
megbeszeleseken keresztul, az elkepzelesek vazolasan keresztiil ugy, hogy igen, a lakossag 
kreativitasa az mindenkeppen majdnem elsb szamii, de tudomanyos hatteret nem fogjuk es 
nem is tudjuk szerintem nelkiilozni, meg nem is kell. „Paroles, paroles, paroles” szi, igen, 
ezek szavak, a csupant nem teszem mbge, mert azt nem erzem odavalonak, de hat igen, most 
beszelek arrol, ami eppen indulbfelben van es bizom benne, hogy ezt azert sikerre fogjuk 
tudni vinni, koszonom szepen.

Czegledy Adam
Koszonom szepen.

Santha Peterne
A kiallito terben hoi van pontosan ez a kapu, gondolom, hogy a nagyteremben.
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Tamas Istvan
A foldszinti terben van.

Santha Peterne
Ismerem, minden helyiseget ismerem.

Tamas Istvan
A foldszintiben helyeztuk el ideiglenesen.

Santha Peterne
Jo, koszdnom.

Tamas Istvan
Az, hogy a vegleges helye az hoi lesz, abban most nem vagyok biztos, hogy ott, attol fiigg, 
hogy ott a kiallitasi program az, hogy alakul, de hogy jo helyre fog keriilni es olyan helyre, 
ami szimbolikusan azt is fogja jelezni, hogy ez egy elso darabja a muzeumnak. Nyitunk 
persze, ez nagyon szepen bsszevagott.

Czegledy Adam
Koszonbm szepen, Dr. Eross Gabor alpolgarmester umak adorn meg a szot.

Dr. Eross Gabor
Csak hogy meg legyen az atvezetes a kepviselbasszony altal kerdezettektol, Alain Delon es 
Dalida duettjetbl inditva a dolgot, szeretnem hangsulyozni, hogy ez alapvetden egy nagyon 
szep szerelmes dal es hogy egy beteljesult szerelemnek az evbdese zajlik Delon es Dalida 
kbzbtt, tehat nines azzal problema, de visszaterve a muzeumra, csak a kivancsisag hajt, 
nyilvan mar beszeltiink, de tenyleg felmerulnek bennem is olyan kerdesek, kulbnbsen a 
kortars kepzomuveszet kapcsan, hogy ez egy szelekcios kriterium es nyilvan helyesen hogy 
keruleti muveszek legyenek, hogy a masik tipusu, az esztetikai tipusu. Esztetikai, tehat a 
kortars muveszeknel mindig kerdes a kanon hogy akkor az a muveszettortenesz feladata lesz, 
vagy lesz sajat kuratora is a muzeumnak vagy az tarlatrbl tarlatra vagy majd valtozni fog, ez 
az egyik. A masik pedig, hogy hosszu tavon mi a terv a pincevel, hogy esetleg azt is be 
bevonja-e a muzeum kiallitasi terkent, raktar, rendezvenyterkent, barmilyen mas modon. 
Egyebkent nekem nagyon tetszett, de en elfogult vagyok persze, de nagyon tetszik azzal, hogy 
a Kepviselb-testulet altal elfogadott muzeumi koncepciot itt most a valbsagban latjuk 
fokozatosan megvalosulni. A popup restauratormuhely szerintem az nagyon jol hangzik es 
alkalmas arra, hogy kbzel hozza az ilyen idegeniil csengb restauralas, hogy ez valami nagyon 
tavoli es ez kbzel hozza az embereket szerintem, meg az ehhez hasonlo kezdemenyezesek 
szerintem azt mutatjak, hogy jol fog mukbdni ez a kbzbssegi Muzeum. De persze nem akarom 
megelblegezni se a sikert vagy elbre inni a medve bbrere vagy enekelni a medve bbrere, 
ugyhogy csak ennyi volt a kerdesem, koszonbm.

Tamas Istvan
Koszonbm szepen! Azt latom most, hogy allandb alkalmazasban levo kuratort nem fogunk 
tudni felvenni a muzeumba. A muveszettortenesz kolleganb kortars vonalon aktiv egyebkent 
es ugyanugy, ahogy a lakossagi bevonast fontosnak gondolom, azt is fontosnak gondolom, 
hogy a szakmai kbrbkbbl kiilsbs kbzremukbdbk azert ott legyenek a muzeum. Tehat az 
alapvetb celom az az, hogy a belsb alap mag az egy nagyon fontos laba lesz ennek az egesz 
intezmenyek, de hogy minel szelesebb szakmai kbrt tudjunk ott a muzeum kbriil, szerintem ez 
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elengedhetetlen. Azt hiszem, hogy erre a kortars muveszeti kuratori tevekenysegre ez fog 
valaszt jelenteni. A pince, a pince alatt most a 68-as vagy a 70-es alatti pincet ertjuk? A 
muzeum alatti pincet azt bejartuk es felmertuk es megneztuk, hat rettenetes allapotban van, 
viszont rendkivul jo ter. Tehat az valami egeszen kiilonleges funkciora tudna alkalmas lenni 
akar. Itt most a rendezvenyter, mint olyan, ami eddig az emeleti nagy kiallitdter volt abbol en 
azert megiscsak kiallitoteret kepzelek csinalni, mert azt luxusnak tartom, hogy 2 nagyjabol 
100 negyzetmeteres terrel rendelkezo muzeumban az egyik 100 negyzetmeteres teret azt 
kizardlag rendezvenyekre hasznaljuk. Tehat majd valami hibrid megoldasban fogunk 
gondolkodni, de hogyha a pincet valamilyen szinten helyre tudnank allitani, akkor ott azert 
mondjuk ez a rendezvenyter funkcio, vagy egy kisebb galeria, kisebb kiallitasi funkciokra 
alkalmas ter letrehozasa az nagyon jo lenne, ez azt hiszem, hogy tenyleg hosszu tavu 
elkepzelest tud lenni.

Czegledy Adam
Koszonom, Pacsika Marton jelentkezett meg.

Pacsika Marton
Koszonom a szot Elnok ur, en csak kepviselo asszonynak szeretnem mondani, hogy szerintem 
erdemes lesz turelemmel lenni az intezmeny fele, szerintem buszkek lehetiink arra, hogy a 
BTM egy foosztalyvezetojet tudtuk leszerzodtetni nem egy nimandrol van szo, es azert nem, 
csak ez fontos, tehat fontos az, hogy szerintem azt a bizalmat, meg kell szavaznunk, hogy 
most nem varunk jovo honapban mar kiallitast, allando kiallitast, hanem dunk egy kis, nines 
sok penz, nines sok embert, akkor legalabb idot adjunk nekik valamennyit. Szerintem 
alpolgarmester ur lenne a legboldogabb, hogyha holnap megnyilna az allando kiallitas, de erre 
nem lesz lehetoseg meg egy darabig is es szerintem adjunk teret es turehnet es ezt kemem 
egyebkent a Fidesz politikusaitol is, ne csinaljunk ebbol politikai ugyet, hagyjuk dolgozni a 
szakembereket es latjak, hogy egy valodi szakember jott el hozzank dolgozni, koszonom 
szepen.

Tamas Istvan
Ez tenyleg nagyon fontos abbol a szempontbol, hogyha tenyleg beneziink a muzeumi szakmai 
kulisszak moge, akkor ott rendkivul osszetett munka zajlik, ami termeszetesen nem arrol szol, 
hogy osszerakunk nehany targyat amik legures terben ott lebegnek valahol es raeroltetiink 
egy-egy tortenetet, hanem hdsszefuggesrendszerek es kutatomunka all ezeknek a jol sikerult 
kiallitasoknak a hattereben. Ami az en gondolatom meg ezzel kapcsolatban az pontosan az, 
hogy a kiallitasi tevekenyseg, amit nyilvan alapvetden azonositunk a muzeumi mukodessel az 
megiscsak az egyik nagyon fontos, nagyon vastag, de csak az egyik laba egy ilyen 
intezmenynek. A masik az a kozmuvelodesi egyeb, mondjuk nem feltetlenul kiallitashoz, de 
akar mutargyakhoz, beerkezo mutargyakhoz kapcsolodo folyamata. Eppen ezert gondolom 
azt, hogy itt a kezdeti idokben is azok a temak, amik adjak magukat nagyon egyertelmuen, 
azokat igenis bontsuk ki a nagykdzonseg elott is, meg hat azt is fontosnak tartom, hogy a 
palyazaton, vagyis ezt jeleztem, hogy azert en egy olyan muzeumot szeretnenk csinalni, 
aminek a letrejotte is mar atlathato meg lathato. Az emberek nem mindennap latnak letrejonni 
egy muzeumot, ugyhogy szerintem ez ebbol a szempontbol is nagy lehetoseg. Nem gondolom 
azt kivami, hogy itt allando kiallitas, teljes mutargy gyujtemeny, teljesen kesz 
muzeumpedagogiai 8-10 foglalkozas legyen, mert akkor evekig kellene dolgoznunk, hanem 
fokozatosan azt mutatjuk meg, ami mar olyan minosegu, hogy megmutathato.

Czegledy Adam
Koszonom es Santha Petemenek adorn meg a szot.
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Santha Peterne
Koszonom szepen a szot, voltakeppen eloszor kerdezni akartam, de most Pacsika umak 
valaszolok. Kb. egy evvel ezelott volt, ugyejol emlekszem a muzeum koncepcio a Kepviseld- 
testiilet elott es nem vagyunk turelmetlenek, nem csinalunk belole politikai kerdest. Annak 
ellenere, hogy egy nagyon jol mukodo eld Jozsefvarosi Galeria szunt meg egyetlen 
tollvonassal es ahelyett jott ez a muzeum koncepcio. Higgyek el, nem ez lesz az elso muzeum, 
amit amit latok kivulrol-belulrol alakulassal egyetemben, hiszen azert hala Istennek 
Magyarorszag muzeumait, de a vilag nehany muzeumaban is volt alkalmam koriilnezni. A 
magyar muzeumok kifejezetten szivugyeim, nagyon sok akar kicsi, akar nagy. Tehat nines 
tiirelmetlenseg csak az, hogy a mostani beszamolobdl es ezuttal ismetlem, vagy 
bemutatkozasbdl ismetlem magam, hogy leginkabb a lakossag dtleteire akar tamaszkodni a 
vezetes. En ugy gondolom, hogy ennel egy kicsit, nehany honap utan mar konkretabb 
elkepzeleseket is szabadna vagy elvarhatnank. De tenyleg figyelemmel fogom kisemi es 
drukkolok. Amit kerdezni szerettem voln,a tudom, hogy az tiles vegen lehet kepviseloktol, 
polgarmesterektol, elnok urtol kerdezni vagy alpolgarmesterektol. En most hadd ragadjam 
meg az alkalmat, hogy megkerdezzem, hogy hoi tart a zaszlogyujtemeny, meg mindig ott 
rohad a 72 pincejeben?

Tamas Istvan
Meg en is, azt hiszem, hogy a

Santha Peterne
A kovetkezo kerdesem pedig az, hogy meglehetosen sokat foglalkoztunk a zaszlogyujtemeny 
helyevel, pincejevel is a tekintetben, hogy probaljuk megszuntetni az allando vizesedest, 
dohosodast, peneszedest. Nehany evvel ezelott mondjuk, hogy 8 vagy 9 evvel ezelott 
felujitottuk es szaraz lett a Jozsef krt. 70 a mostani muzeum pinceje is es megis valahogy utat 
tor maganak a nedvesseg, valami nagyon jo es modem es biztonsagos technologist kellene ott 
alkalmazni ahhoz, hogy igazan hasznalhato legyen es ne menjenek tonkre azok a targyak, 
amelyeket beszerez a muzeum vagy ajandekoznak a muzeumnak, koszonom szepen, ilyen 
aggalyokat probaltam.

Czegledy Adam
Koszonom ess akkor Pacsika Martonnak megadom a szot.

Pacsika Marton
A zaszlogyujtemennyel kapcsolatban, hogy a Magyar Kereskedelmi es Vendeglatoipari 
Muzeum fogadta be a gyujtemenyt es biztos Istvan is ismeri Torok Robert igazgato urat, 
szakmailag kivalo ember es en ugy tudom, hogy most eppen a gyujtemenyt szakmai alapon 
dolgozzak fel. Most tenyleg minden politikai vonatkozasatol fuggetleniil szerintem ez egy 
nagyon jo kimenetel, tehat a gyujtemenynek igy melto helye van itt.

Czegledy Adam
Santha Petemenek megadom a szot.

Santha Peterne
Koszonom, egyetlen mondat valaszkent mar amig itt mukodott akkor sem politikai szinter 
volt a zaszlomuzeum. En szamtalanszor az igazgato ur meghfvasara eloszor koszontoket 
tartottam ott, amelyben meltattam az orszagot, amely bemutatkozott egy-egy kiallitas 
alkalmaval, kesobb pedig mar azzal hivott meg, hogy alpolgarmester asszony jojjdn el egy 
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brilians foldrajzorat tartani, mert mar ezt kerik szamon azok az emberek, akik odajbnnek, 
mert en egy foldrajzorat tartottam kesobb es annak oriasi sikere volt topografiaval, koszonom 
szepen.

Czegledy Adam
Koszonom szepen es Dr. Erdss Gabor alpolgarmestemek megadom a szot.

Dr. Erdss Gabor
Nem feladatom, hogy igazsagot tegyek, de szerintem mindenkinek igaza van, tehat hogy 
kepviseld asszonynak is igaza van, ez eddig is egy nagyon klassz hely volt. En magam is 
nyitottam meg ott kiallitast es a gyerekeimnek is meg nekem magamnak is nagy elmeny volt, 
masreszt viszont epp amiatt, hogy ez egy vizesedd pince volt stb. voltakeppen es nem volt 
feldolgozva, mert az tenyleg egy egyszemelyes muzeum volt. Tehat voltakeppen az, hogy 
most feldolgozzak a gyujtemenyet, hogy melto kbrulmenyek koze, egy igazi muzeumba 
bekeriilt az egy jo kimenettel a gyujtemeny szempontjabol es annak lathatdsaga es hosszu 
tavu jovoje szempontjabol. Szoval szerintem mindenkinek igaza van, csak ennyit akartam 
mondani es egy plusz kiallitdter, most ha mar igy alakult a muzeum szamara, amit adott 
esetben valoban a vizesedesi problema megoldasa utan fel tud majd hasznalni.

Czegledy Adam
Koszonom es akkor Santa Petemenek adorn meg meg a szot.

Santha Peterne
Bocsanat, ez lesz az utolsd es ez lehet, hogy tobbszorosen bovitett mondat lesz, de lehet, hogy 
egy egyszeru mondat, tobb mondat nem. En nagyon-nagyon oriilok annak, hogy a 
zaszlogyujtemeny j6 helyre kerult, ugyanakkor rendkiviil faj a szivem, mert evek 6ta az a 
gondolat sorom es az az elkepzelesem, hogy ez Jozsefvarosnak egy portfolioja volt. Olyan 
emberek fordultak ott meg, akiknek a kapcsolatabol lehetett volna barmi eldremutatot 
kovacsolni. Tehat az egyik szemem sir, hogy elment innen, a masik szemem drul, hogy jo 
helyre kerult, koszonom

Czegledy Adam
Koszonom szepen es tovabbi kerdest en most nem latok! Nagyon szepen koszonom, vagy 
koszonjuk szerintem a Bizottsag neveben is ezt a tartalmas beszamoldt es hat remelem, hogy 
egy sikeres kdzds munkanak neziink itt most elebe es szerintem a tovabbiakban is barmi olyan 
kerdese felmerul a bizottsagi tagoknak akkor remelem, hogy tudjuk keresni egymast es 
tudunk egyiitt dolgozni.

Tamas Istvan
Koszonom en is a lehetoseget is allok rendelkezesere mindenkinek, akinek kerdese van 
koszonom.

Czegledy Adam
Koszonjuk szepen es akkor most megkemem Ivanyos Janost is szinten egy kis rovid 
beszamolora es akkor megadom a szot.

Ivanyos Janos, a JKN vezerigazgatoja
Koszonom a meghivast es a lehetoseget, hogy ennel a Bizottsagnal is bemutatkozhassak. 
Tulajdonkeppen mar regen meg kellett volna tortennie, lassan 4. honapja vagyok a 
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Jozsefvaros Kozossegeiert Nonprofit Zrt-nek a vezetoje, nyilvan a kezdeti idoszakban ez a 
feladatellatas elsosorban a rendcsinalas, illetve ceg mukodokepesse tetelere iranyult es 
koszonhetden annak, hogy a tavozott vagy eltavolftott vezetok helyebe sikerult utanpotlast 
biztositani. Tehat gyakorlatilag azt tudom mondani, hogy mint ceg a JKN az teljesen 
mukodokepesse valt. Nyilvan vannak meg kisebb zokkenok, nehany szabalyzatot ujra kell 
gondolnunk, de alapvetden a ceg a szolgaltatas ellatasara kesz. Egy kicsit probalom a 
problemak sulyat ecsetelni vagy kepletesen bemutatni. Amikor atvettem a ceget az 
gyakorlatilag most a pandemias helyzet fiiggvenyeben persze ezek a szamok maskeppen 
neznek ki, de en ugy lattam, hogy korulbelul a kapacitasanak a 20-25%-at volt kepes nyujtani 
oktoberben. Most en ugy latom, hogy ez a lehetoseg, vagy potential ez mar megkozelfti az 
50%-ot vagy talan meg is haladta, tehat itt a teljes portfolio! ertem. Tehat a Kesztyugyar az 
indulo Muzeummal, a H13-ban tervezett uj programjainkkal egyutt es az a celom, hogy mivel 
lejar ez az elso vezetoi megbizasom juniusra a 70-75%-ot legalabb el tudjuk emi, elsosorban a 
kozmuvelodesi profil fejlesztese tekinteteben. Ehhez kapcsolodik az a temakor is, ami a 
kozmuvelodesi koncepcio vagy kulturalis koncepcio vagy strategia kialakftasahoz 
kapcsolodik, ugy hogy athelyezodtek a sulypontok a ceg rendbetetelrol a szakmai kerdesekre. 
Kideriilt, hogy a JKN, mint az egyediili onkormanyzati kozmuvelodesi ceg, nem azt mondom, 
hogy intezmeny, hanem ceg, nem fedi le a kozmuvelodesi torvenyben keruleti onkormanyzat 
szamara kotelezoen eloirt alapszolgaltatasok teljes koret es ez mindenkeppen egy ebben az 
evben orvoslando feladat, reszben a hianyzo alapszolgaltatasoknak a kialakitasa, beinditasa, 
tehat ez a muzeum inditasan kivul van nagyon fontos alapszolgaltatas inditasi feladatunk is es 
ez velhetoen azert 2. felevre fog elkezdodni vagy az elso lepesek akkor tortennek majd meg. 
Egyik az alapszolgaltatasok koziil az elet, azt akartam mondani az eletfogytig tarto tanulase, 
tehat magyarul vagy a Palkovics altal intezmenyesitett neven a felnottkepzesnek a beepitese a 
kulturalis alapszolgaltatasok korebe, a masik pedig a kulturalis alapii gazdasagfejlesztes. 
Tehat a kulturahoz kotheto, kozvetleniil kbthetd gazdasagi kapcsolatok fejlesztese, gazdasagi 
lehetosegek bovitese es hat nyilvan itt a helyi kulturalis vallalkozasokkal valo intenziv 
kapcsolatok kiepitese es az d tamogatasukat fedi le ez a temakor. Azt kell, hogy mondjam, 
hogy reszben voltak lefedesek ezeken a teruleteken is az elmult azt mondom 15-20 evben, de 
koncepcionalisan vagy legalabbis olyan szinten, ahogy a 17-es kozmuvelodesi 
tbrvenymddositas ezt eldirta. Ilyen szinten ez nem volt vegiggondolva, ez jol latszik abbol is 
hogy a JKN alapszabalyaban sines meghivatkozva, nyilvan 15-16-os tortenetrol van szo, a 
koznevelesi torveny szerinti alapszolgaltatasok teljeskdru lefedese. Tehat van boven feladat, 
szorosan kapcsolodik majd a kozmuvelodesi koncepcio, az onkormanyzat kozmuvelodesi 
koncepciojanak a kialakftasahoz, elfogadasahoz, ami ha jol tudom, akkor ajuniusi KT-iilesre 
van betervezve. Ezzel kapcsolatban biztos, hogy fog merulni a kozmuvelodesi rendelet 
modositasa, tulajdonkeppen a JKN kapcsan a vagyonrendelet mellekletenek a modositasa es 
mindenkeppen a JKN-nek az alapszabaly-modositasa es utana nyilvan ha szervezeti 
valtozasokat igenyel, akkor a JKN SZMSZ-eben is elkepzelheto, hogy kell meg valtoztatni. 
Nem tudom, hogy ez igy bemutatkozasnak eleg-e vagy pedig meg szemelyes vonatkozasuakat 
is mondjak. 62 eves vagyok, vegzettsegemet tekintve kozgazdasz. A szakmai multam nagy 
resze az vallalatiranyitashoz kapcsolodott, illetve azzal kapcsolatos egyeb tevekenysegekhez. 
7 evig jartam iskolaba ide a szomszedba, ez 50 evvel ezelott volt, koszonom szepen.

Czegledy Adam
Koszonom szepen es Pacsika Martonnak meg is adnam a szot.
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Pacsika Marton
Koszonom vezerigazgato umak, hogy eljott es szakitott idot a Bizottsagra. Egyreszt nagyon 
tetszik, hogy mint cegrol gondolkodik a JKN-rdl. A JKN-tanulmanynak az egyik legfobb 
vagy szamomra ez egyik legerdekesebb megallapitasa az atvilagitasnak az az volt, hogy 
alapvetoen a JKN-nel korabban is hianyoltam azt vagy korabban hianyoltam azt, hogy nem 
maga kezdemenyez, mondjuk ugy kulturalisan, tehat hogy nem ugy mukbdik, mint egy onallo 
ceg, hanem mint egy kiszervezett resze az onkormanyzatnak es ha az onkormanyzat nem eleg 
agressziv ebben a tekintetben, akkor nem tortenik semmi. Ezert orulok annak, hogy most ugy 
latom, hogy a JKN viszont mint egy onallo szervezet kezd el mukodni es en ezt udvozlbm. 
Nehany konkretumra kerdeznek ra, hogy a Horanszky utcai epulettel mi a terve a JKN-nek, 
vagy Onnek a H13-mal es hogy a Kesztyugyar profiljaban tortenik majd valtozas a 
kozeljovoben?

Ivanyos Janos
Kezdem a Kesztyugyarral, mert az kbnnyebb tortenet. Alapvetoen a Kesztyugyar az most 
JKN-nek a zaszlos hajoja es nemzetkozi szinten is ertekelheto eredmenyei vannak, 
bsszehasonlithato eredmenyei. En egy nagyon jelentos helyi kulturalis intezmenynek 
tekintem, hogyha most visszakanyarodok a kulturalis, tehat a kozmuepitesi torvenyhez, akkor 
a klasszikus kozossegi haz funkciot latja el legalabb 3, de inkabb 4 alapszolgaltatast lefed 
kiegeszitve a mentorprogrammal, kiegeszitve a Tanodaval es a Fokusz kozossegi terrel, tehat 
egy helyi, elsosorban Magdolna-negyed, de egyebkent egy kicsit tagabb komyezetben is egy 
nagyon ismert, elismert kozossegi ter, kozossegi helyszin es kivaloan alkalmas mind az 
onkormanyzati, mind pedig az egyeb nem onkormanyzati, kulturalis rendezvenyeknek a 
befogadasara. Ehhez persze kapcsolodhatnak kulso helyszinek is es nyilvan a Matyas ter az 
adja magat, mint egy kapcsolodo kozossegi helyszin. Tehat a valaszom az, hogy nem 
tervezziik a Kesztyugyamak az atfunkcionalasat vagy athangolasat. Az fblmerul, hogy onallo 
intezmennye alakitsuk-e vagy sem, tehat a kozmuvelodesi koncepcio kialakitasanak az resze, 
hogy intezmenyi halozatot vagy intezmenyi strukturat kialakitunk-e vagy sem, vagy azt 
mondjuk, hogy a JKN kereten belul vagy a JKN maga egy intezmenykent fedi le a 
kozmuvelesi torveny szerinti intezmeny fogalmat. Ez a kozmuvelodesi koncepcio 
kialakitasanal nyilvan ki fog deriilni, hogy milyen iranyba celszeru elmozdulni. Jomagam azt 
tamogatnam, hogy alakuljon ki egy intezmenyi struktura, intezmenyi haldzat, ami indulaskor 
legalabb harom elembol all. A Kesztyugyar az en elkepzelesem szerint a Hl3 es a muzeum 
onallo kozmuvelodesi intezmenykent mukodhet. Nyilvan a muzeumnal az a cel, hogy 
muzealis intezmenyi kategoriaban a Kesztyugyarnal a Muvelddesi Haz kategoriaban es az en 
terveim szerint a Horanszky utca 13 pedig a muvelodesi kozpont kategoriaban szerepelne. Itt 
kapcsolodik az elso kerdeshez. Jelenleg nem eldontott, nem a JKN a tulajdonosa az 
ingatlannak, tehat az onkormanyzatnak kell donteni arrol, hogy milyen formaban hasznositja a 
az onkormanyzati ingatlanoknak a zaszlos hajojat a keriiletben, tehat a valasztasi helyszinek 
folmerese kapcsan a valasztasi bizottsagi tagoknak a visszajelzese volt, hogy tulajdonkeppen 
az egyetlen olyan intezmenye, avagy ingatlana az onkormanyzatnak, amit fol lehet vallalni. 
Most nyilvan a hivatal epuletet vagy a foeptiletet most nem tekintem, de hat jomagam is azert 
reszt vettem inditasakor az iigyfelszolgalati temek a kialakitasaban, tehat nagyjabol kepbe 
vagyok, hogy milyen tipusu problemakkal kell szembenezni, hogyha egy uj funkcioja egy 
meglevo ingatlant vagy egy ingatlanhalozatot at kell alakitani. Ez a Horanszky utcaban 
tulajdonkeppen minimalis raforditassal azok a hianyzo kozmuvelodesi funkciok, amiket 
emlitettem alapszolgaltatasok lefedhetok, tehat felnottkepzesi helyszinnek is tbkeletesen 
megfelel, illetve gazdasagfejlesztessel kapcsolatos, kulturalis gazdasagfejlesztessel 
kapcsolatos programok befogadasara is. Tehat semmikeppen sem tartom jovore nezve 
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elfogadhatbnak, hogyha berbe lenne adva egy resze, vagy a teljes, tehat a hasznositasanak az a 
legkarosabb modja, hogyha ez szerintem nem kulturalis celra kerul hasznositasra.

Czegledy Adam
Koszonom szepen, tovabbi hozzaszolast en itt nem latok, ugyhogy szinten nagyon szepen 
koszonom Vezerigazgato umak is, hogy eljott.

Ivanyos Janos
Koszonom szepen.

Czegledy Adam
Koszonom es akkor igy egyben le is zamam ezt a napirendi pontot. Ez a napirendi pont 
dontest nem igenyel, ugyhogy errol szavazni nem fogunk es koszonom meg egyszer az 
uraknak, hogy eljottek ide hozzank es remelem, hogy akkor a tovabbiakban is kereshetjiik 
egymast bizalommal, koszonom es minden jot!

II. Kepviselo-testuleti eloterjesztesek velemenyezese
(irdsbeli eloterjesztesek)

Nvilvanos eloter jesztesek

Napirend ILL pontja: Polgarmesteri tajekoztato a lejart hatarideju testiileti 
hatarozatok es veszelyhelyzet idejen meghozott polgarmesteri dontesek 
vegrehajtasarol, az elozo tiles ota tett fontosabb intezkedesekrol, a jelentosebb 
esemenyekrol es az atmenetileg szabad penzeszkoz allomany lekoteserol
Eldterjeszto: Piko Andras polgdrmester

Czegledy Adam
Atterunk a ILl-es napirendi pontra, a Kepviselo-testuleti eldterjesztesre. Polgarmesteri 
tajekoztato a lejart hatarideju testiileti hatarozatokrol es veszelyhelyzet idejen meghozott 
polgarmesteri dontesek vegrehajtasarol, az elozo ules ota tett fontosabb intezkedesekrol, a 
jelentosebb esemenyekrol es az atmenetileg szabad penzeszkoz allomany lekoteserol.
A napirendi pontot megnyitom es mivel nines hozzaszolas a napirendi pontot lezarom es 
szavazasra bocsatja az 1 pontbol allo hatarozati javaslatot, kerem szavazzunk most! 
Koszonom, tehat 7 igen 0 nem es 0 tartozkodassal elfogadtuk az eldterjesztest.

Budapest Jozsefvarosi Onkormanyzat Kepviseld-testiilete
Kulturalis, Civil, Oktatasi, Nemzetisegi, Sport es Eselyegyenldsegi Bizottsaganak 

12/2022. (11.15.) szamu hatarozata
(7 igen, 0 nem, 0 tartozkodas szavazattal)

A Kulturalis, Civil, Oktatasi, Nemzetisegi, Sport es Eselyegyenlosegi Bizottsag 
javasolja a Kepviseld-testiiletnek az eldterjesztes megtargyalasat, a tajekoztato 
tudomasul vetelet.
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Czegledy Adam
A Bizottsag tagjai a bizottsag tiles napirendjet kovetoen a Bizottsag hataskdrebe tartozd 
iigyben a Jegyzotdl, illetve az 6t helyettesitdtdl, a Bizottsag elnoketol felvilagositast 
kerhetnek, kerdezem van-e ilyen? Amennyiben nines, akkor lezarom a bizottsagi iilest 15 ora 
58 perckor, koszonom szepen mindenkinek.

Czegledy Adam
Kulturalis, Civil, Oktatasi, Nemzet^gi, 
Sport es Eselyegyenldsegi Bizottsa^^ 

elndke

Her gy
Ku^ralis,/Civil, Okt^fasi, Nemzetisegi, 
S^^/t es Eselyegyenldsegi Bizottsag 

alelndke

A jegyzokonyvet keszitette:

Pali Sandome
Jogi es Szervezesi Ugyosztaly 

Szervezesi Iroda 
ugyintezd

A jegyzokonyv mellekletei: - 1 .sz. melleklet / szavazasi lista Mvoks-bol
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1 .sz. melleklet

Keszult: Budapest Jdzsefvarosi Onkormanyzat Kepviselo-testiilete Kulturalis, Civil,
Oktatasi, Nemzetisegi, Sport es Eselyegyenldsegi Bizottsaganak 2022. februar 
15-en (kedd) 1500 drakor a Jdzsefvarosi Polgarmesteri Hivatal III. emelet 
300-as termeben megtartott 2. rendes uleserol

Szavazas eredmenye
Ideje: 2022 februar 15 15:10
Tipusa: Nyilt
Hatarozat 10; Elfogadva
Egyszeru

Eredmenve Voks: Szav% Ossz%
Igen 8 100.00 88.89
Nem 0 0.00 0.00
Tartozkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 8 100.00 88.89
Nem szavazott 0 0.00
Tavol 1 11.11
Osszesen
Megjegyzes:

9 100.00

Nev Voks Frakcio
Czegledy Adam Igen -
Egner Enikd Igen -
Hermann Gyorgy Igen -
Pacsika Marton Igen -
Dr. Palovics Emese Csiila Igen -
Polhe Dora Igen -
Santha Peterne Igen -
Stettner Istvan Igen -
Dr. Ferencz Orsolya Tavol -

1



Szavazas eredmenye
Ideje: 2022 februar 15 15:12
Tlpusa: Nyilt
HatarozatH; Elfogadva
Egyszeru

Eredmenye Voks: Szav% Ossz%
Igen 8 100.00 88.89
Nem 0 0.00 0.00
Tartozkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 8 100.00 88.89
Nem szavazott 0 0.00
Tavol 1 11.11
Osszesen
Megjegyzes:

9 100.00

Nev Voks Frakcio
Czegledy Adam Igen -
Egner Enikd Igen -
Hermann Gybrgy Igen -
Pacsika Marton Igen -
Dr. Palovics Emese Csilla Igen -
Pblhe Dora Igen -
Santha Peterne Igen -
Stettner Istvan Igen -
Dr. Ferencz Orsolya Tavol -

2



Szavazas eredmenye
Ideje: 2022 februar 15 15:57
Tipusa: Nyilt
Hatarozat 12; Elfogadva
Egyszeru

Megjegyzes:

Eredmenve Voks: Szav% Ossz%
Igen 7 100.00 77.78
Nem 0 0.00 0.00
Tartozkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 7 100.00 77.78
Nem szavazott 0 0.00
Tavol 2 22.22
Osszesen 9 100.00

Nev Voks Frakcio
Czegledy Adam Igen -
Egner Eniko Igen -
Hermann Gyorgy Igen -
Pacsika Marton Igen -
Polhe Dora Igen -
Santha Peterne Igen -
Stettner Istvan Igen -
Dr. Ferencz Orsolya Tavol -
Dr. Palovics Emese Csilla Tavol -

7243 Szama: 2022.02.15/1/O/A/OT

3




